

□□□□□□□□□□□□□□□□



□□□□□ □□□□□□

- □□□□□□□□□□□□□□





Tania Robinson,Australia

Supplier service: **Very Satisfied** (5 stars)

On-time shipment: **Very Satisfied** (5 stars)



rose golden electroplating glass candle holder...



very good quality, on time, good communication

sunny logistics,Hong Kong S.A.R.

Supplier service: **Very Satisfied** (5 stars)

On-time shipment: **Very Satisfied** (5 stars)



large custom pattern luxury ceramic vessel Ca...



Thanks for your great works for my new projection. I took out a few from 5 boxes and saw I loved,I am so relieved and feel a sense of trust now with your company

[Reply](#)



Iridescent Glass Candle Holder For Candle Mak...



Excellent deep process for these iridescent glass candle holders, you are the best person I ever met. I should have new projection for more glass. Thanks for your great works

[Reply](#)



large glass candle jar thick wall candle holders _



Amazing glass candle jars that I want. I should have other colors for next bulk orders. Thanks for your great works.

[Reply](#)

Amy Saba,Canada

Supplier service: **Very Satisfied** (5 stars)

On-time shipment: **Very Satisfied** (5 stars)



Newly mold geo cut diamond effect glass fragr...



excellent quality and communication.



CANDLE HOLDER BOX SIZE, LOGO, COLOR, LINING, SHAPE CAN BE CUSTOMIZED





Mass production



Quality testing



Packing



Pallet





陶器の展示方法



陶器の展示方法 5000+ 陶器の展示方法のアイデアを共有するプラットフォーム



1) 陶器の展示方法のアイデアを共有するプラットフォーム?

陶器の展示方法のアイデアを共有するプラットフォーム

2. 2019 年 1 月 1 日

2019 年 1 月 1 日，甲公司持有乙公司 15% 的股权，并采用权益法核算。2019 年 1 月 1 日，乙公司所有者权益构成为：

3. 2019 年 1 月 1 日

- 1. 2019 年 1 月 1 日，甲公司持有乙公司 20% 的股权，并采用权益法核算。
- 2. 2019 年 10 月 1 日，甲公司持有乙公司 1500 万股，持股比例为 99%。
- 3. 2019 年 8 月 1 日，甲公司持有乙公司 1800 万股。
- 4. 2019 年 1 月 1 日，甲公司持有乙公司 1000 万股。

4. 2019 年 1 月 1 日，甲公司持有乙公司 1000 万股，持股比例为 10%。

5) 2019 年 1 月 1 日

2019 年 1 月 1 日，甲公司持有乙公司 1000 万股，持股比例为 10%。

6. 2019 年 1 月 1 日

2019 年 5 月 1 日，甲公司持有乙公司 1500 万股。

7) 2019 年 1 月 1 日

2019 年 1 月 1 日，甲公司持有乙公司 1000 万股，持股比例为 10%。

2019 年 1 月 1 日